
PĚTGÉÉ 
 

Máte strach z 5G? Proč? Proč takový strach nikdo neměl ze 4G, 3G, 2G a 1G? Já si myslím, že je to 

proto, že  je v dnešní době spousta informací a lidé jsou zmatení, málo kdo jde do hloubky věci, a 

vůbec, kdo tomu má rozumět, nějakému elektromagnetismu, vysokofrekvenčním polím a jejich 

dopad na lidský organizmus. Takže se zdá, že tu máme extrémní výskyt velmi vzdělaných a 

inteligentních občanů, kteří o tom pořád diskutují a chatujou a zbytečně šíří strach. Teď spustily to 5G 

v Praze a v Kolíně a jedni se smějou a druzí panikaří. 5G není žádná veličina nebo jednotka jako třeba 

300 stupňů Celsia nebo 10000 voltů. Znamená to 5th Generation, mobilní sítě 5 generace. 

Momentálně fungují na frekvencích 3,7 GHz. Nikomu moc nevadí, že na těchto frekvencích běží už 

spousta let DVB-T. Kolik lidí má doma Televizi, průměrně všichni a kolik lidí má dnes nový PC nebo 

notebook s možností připojení na 5G, hodně málo.  Mobilní telefony zatím nejsou ani na trhu. Takže 

strašák 5G bude na místě až pofrčí kmitočty nad 20 GHz. A každej bude mít přijímač v kapse. To se to 

už stejne bude jmenovat třeba 6G Ultra, kvůli marketingu.  Mimochodem družice ve vesmíru na 

těchto i vyšších frekvencích komunikují už desítky let. Nejhorší je strach z něčeho co není vidět, cítit 

nebo slyšet.. takže je zbytečný ho mít. Svojí frekvencí vědomí můžete tyto mikrovlny převibrovat, ale 

strachem se akorát na ne ladíte.  
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